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PROTOKOLL 
 STYRELSEMÖTE 

MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum: 18 februari 2025 

 

Tid:   

 

Plats: 

 

Deltagare: 

 

 

kl: 18:30 

 

Skypemöte 

 

C-G Leijonhufvud, Håkan Wallin, Hans Wester, Staffan Hartin, Kenth Gutensparr, Erik 

Zetterström, Thord Porsander, Uno Karlsson 

 

 

1. Mötets öppnande  

Ordförande öppnade mötet med att hälsa alla välkomna. 

2. Val av justeringsman 

Till justeringsman valdes Håkan Wallin 

3. Föregående möte    

Protokoll från den 14 januari föredrogs av Carl-Gustaf 

4. Ekonomi 

Staffan rapporterade att 2024 års resultat uppgick till – 41.315 kr lika med vad som 

tidigare rapporterats. Styrelsen lägger fram till beslut för det kommande årsmötet, att 

föra över resultatet i ny räkning till 2025.  

Vid årsskiftet 2024/2025 uppgick likvida medel till 321.777 kr.  

2025 års budget visar ett underskott om – 52.917.  Intäkter uppgår till 606.977 kr, varav 

504.977 faller på avgiften till SBU, som har höjts med 8 kr per fullbetalande medlem 

jämfört med 2024. Avgifterna är beräknade på rapporterat medlemsantal per den 31 

januari 2025. 

Resultat utfall per den 31 januari uppgår till – 7.383 kr, bestående av kostnader för 

styrelsemöte i januari, resekostnader samt bankkostnader, 

    

5. Verksamhetsberättelse för 2025 
Verksamhetsberättelsen har varit ute för genomläsning samt ändrats, kompletterats på 

några punkter samt därefter skickats ut med post till de styrelsemedlemmar som skall 

skriva under densamma.  

 

6.  Projekt Mark-och Vattenverksamhet 
Kent redogjorde för de svar han fått klubbarna utifrån vårt utsända    

 frågeformulär kring Mark- och Vattenverksamhet. Svarsunderlag har inkommit      

från 13 av de 42 klubbar. 
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Läggs kunskapen in från de klubbar som vi representerar i styrelsen tillkommer 

ytterligare 6-7 klubbar, vilket gör ca. hälften av medlemsklubbarna.              

 

Beslut togs att fullfölja projektet genom att bjuda in 2 representanter vardera från våra 

båtklubbar på fem olika ställen, enl. nedan 

 

 

- Eskilstuna            Lokal genom Torshälla SS    Båtdagen 29 mars 

- Västerås              ”          ”            BSL                våren/försommaren 2025    

- Arboga    ”           ”            Arboga BK      hösten 2025 

- Stallarholmen    ”           ”             Stallarholmen BK  våren/försommaren 2025   

- Enköping  ”          ”           Enköping SS    Hösten 2025 

 

Sammankallande är ordförande med Kent Gutensparr och Håkan Wallin  

 

7. Valberedning 

Håkan rapporterade om de vakanser som f.n. finns i styrelsen för det nya 

verksamhetsåret 2025, vilka är: 

- Sekreterare Nyval på två år 

- Suppl 2 i styrelsen och ansvarig för båtsäkerhetsfrågor efter Thord Porsander 

- Kommitté ledamot och ansvarig för Miljöfrågor efter Ola Karlsson Anders Knutas 

för Farledsfrågor 

 

Av dessa poster är i dagsläget endast ersättare för Thord Porsander klar. Där föreslås 

Peter Bäversten BSL som Suppl2 samt ansvarig för båtsäkerhetsfrågor. 

Övriga lediga poster har ännu ej funnit någon ersättare. 

Håkan Wallin och Hans Wester har arbetat med att få fram ersättare, dels genom 

telefonkontakter i egna klubbar samt mot de båtklubbar som i år ingår i 

valberedningen, vilka är Hallsta-Kolbäck BK, Stallarholmens BK och Strömsborgs 

BK. Dessa är kallade till ett möte i Eskilstuna onsdag den 26 för att komma vidare. 

Utskick som email är därtill utskickat till alla 40 båtklubbar med önskan om att hjälpa 

till med att få fram kandidater till vakanta poster, vilket tyvärr ej givet något resultat. 

 I avvaktan på vad dessa kontakter kan ge, diskuterades möjligheten till att Carl-Gustaf 

utses som sammankallande och ansvarig för Miljö och Farledsfrågkor. 

Carl-Gustaf har varit i kontakt med en person i Strängnäs SS Lena Strömvall, som 

tillika arbetar som miljöansvarig i Strängnäs kommun, och som kan vara adjungerad i 

miljöfrågor hos MBF. På samma sätt har Carl-Gustaf kontaktat en sjökapten Gösta 

Angelin i Göteborg, men med båt i Mälaren, han är dock ej ansluten till någon 

båtklubb, att vara adjungerad i Farledsfrågor. 

 

8. Båtdagen 2025 
Beslut togs att genomföra Båtdagen/Årsmöte i Eskilstuna lördagen den 29 mars på 

Eskilstuna Golfklubb mellan kl. 12 till 16. Årsmötet beräknas ta 1 till 1 ½ timme 
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varefter erbjudes fri lunch i restaurangen. Anmälan om deltagande skall ske till 

sekreteraren senast 1 vecka före mötet.  

   Kallelse till årsmötet meddelas klubbarna av sekreteraren senast 3 veckor för mötet. 

 

 

Program punkt efter årsmötet            

Styrelsen beslutade om att efter årsmötet bjuda in följande båtklubbar, Eskilstuna MBK,               

BK Tor, Torshälla SS, Borgåsund BK, Kungsör SS samt Kvicksunds BF till ett 

informationsmöte kring Mark- Miljö- och Vattenverksamhet, utifrån det frågeformulär 

som vi skickat ut till alla våra båtklubbar. Sammankallade och ansvarig för mötet är 

ordförande tillsammans med Kent Gutensparr och Håkan Wallin.     
             

9. Motioner till båtriksdagen 2025 

Vid mötet gick vi igenom de motioner som inkommit till SBU inför Båtriksdagen som 

hålls i Stockholm veckoslutet 5 – 6 april. Följande motioner har inkommit: 

- Gemensamma direktiv för båtförbunden Gävleproborgs Båtförbund med flera 

förbund 

- Hyreskostnader XRF-instrument  Skånes Båtförbund 

- BAS-Support    Skåndes Båtförbund 

- BAS Presentation av klubbtillhörighet Blekinge Båtförbund 

- Finansiering av BAS   Saltsjö.Mäalrens Båtförbund 

- Påverkan vattendom Vättern-Roxen och Östergötlands Båtförbund 

Glan 

- Utbildningsinsatser för kassörer  Östergötlands Båtförbund  

          

Våra synpunkter   Mötet yrkade avslag på motion BAS-

Support 

Utbildningsinsatser för kassörer OK  

Staffan får ta med sig frågan till SBU som 

ny ledamot i Unionstyrelsen. 

 Redovisning gentemot klubbarna      Motionerna finns nu på vår hemsida 

 

10. Information från kommittéer 

• Farled:     Inget att rapportera 

• Båtsäkerhet:  Thord rapporterade att han haft kontakt med Torshälla Bk och Arboga Bk 

beträffade sin enkät och att han nu skall besöka klubbarna 

• Miljö:   Carl-Gustaf informerade om SBU´s digitala miljökonferens den 11 mars som han 

uppmanade oss att boka upp i kalendern och deltaga i. 

11.    Dropbox  

Som tidigare meddelats har vår användning av Dropbox stängts ned då provperioden 

gått ut. 
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Hans rapporterade att vi skulle få en rabatt om 30 % till en kostnad av 4300 kr för 

fortsatt användning, men vi lyckades aldrig att få igenom den digitala betalningen trots 

flera försök. 

Vi prövar nu istället att lägga in Dropbox arkivet i Microsoft molntjänst Onedrive, 

somel ger styrelsens medlemmar att möjlighet att ansluta sig till. 

 

  

12. Övrigt 

Carl-Gustaf gick igenom vår arbetsplan, som fastställes på konferensen i 

Hallstahammar och som vi nu skall arbeta med under 2025, vilka framgår enl. bilaga. 

Frågan om att bilda en fond, liknande Hjälmarefonden i Hjälmarens båtförbund, 

bordlades t.v. då den i så fall måste beredas först för att sedan godkännas vid ett 

årsmöte 

 

Sekreteraren fick till uppdrag att på vår hemsida informera om Lova bidrag, för lokala 

åtgärder inom havs- och vattenmiljön, och vad som idag gäller för att en båtklubb skall 

kunna utnyttja dessa.  

 

 

Kommande möten 2025:   

29 mars Båtdagen Eskilstuna Golfklubb 

 

 

Sekreterare                                                 Justeringsman   

  

 

  

 

 

 

 


